
          OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  VO  VRBOVE 

 

Zápisnica 

 

z 18. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vrbov, 

konaného dňa 9.12.2021 formou videokonferencie 

 

 

Prítomní: 

 

Poslanci: Radovan Bartko, Ing, Norbert Fassinger, Ing. Monika Greňová, Ing. Pavel 

Hrebeňár,  Anton Hriňák, Peter Kuzmiak, Branislav Lipták, Martin Michalčík, Mária 

Polomská 

Hlavný kontrolór obce: Mgr. Martin Hoffman 

Neprítomní: - 

Hostia: - 

 
1. Otvorenie 

2.       Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Rozpočtové opatrenie č. 4/2021  

6. Žiadosť – MŠ Vrbov  

7. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Vrbov k návrhu rozpočtu obce na rok 2022 

8. Návrh rozpočtu na rok 2022  

9. Delimitačný protokol 

10. Prevádzkový poriadok Viacúčelového ihriska s umelou trávou v obci Vrbov v areáli ZŠ 

11. Cesta v rómskej osade  

12. Žiadosť o vyradenie majetku  ZŠ – Základná škola Vrbov 

13. Žiadosť o poskytnutie fin, príspevku na prevádzku poskytovanej soc. služby na rok 2022 – 

Senior residence  

14.  Žiadosť o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby – Václav Hrebeňár, Mária Čonková 

15. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Vrbov  

• FK Vrbov 

• OZ Naša obec – dedina 

• 18. Zbor radostného srdca 

• Klub dôchodcov 

• Slovenský červený kríž 

• Dobre vo Vrbove 

• Únia žien vo Vrbove 

• Ochotnícke divadlo 

16. Oprava uznesenia 

17. Príspevok na knihu – Peter Duda 

18. Žiadosť o nájomný byt – Romana Toporcerová 

19. Rôzne  

20. Diskusia 

21. Záver 

 

Priebeh rokovania 

 

1. Otvorenie  

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo formou videokonferencie. 

Zasadnutie otvorila a viedla Mgr. Tatiana Faltinová, starostka obce, ktorá zároveň privítala 



všetkých prítomných a skonštatovala, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Predstavila a 

oboznámila poslancov s  programom dnešného zasadnutia, opýtala sa prítomných poslancov, 

či k programu majú nejaké ďalšie návrhy.  

Poslanci nemali žiadne návrhy.  

K tomuto bodu boli prijaté Uznesenia č. 481/2021 a č. 482/2021. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľku na dnešnom zasadnutí bola určená Mariana Vilgová. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Anton Hriňák, Ing. Pavel Hrebeňár 

O tomto bode sa nehlasovalo.   

 

3.Voľba návrhovej komisie    

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Monika Greňová, Mária Polomská 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. 483/2021. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Starostka previedla kontrolu plnenia uznesení. Uznesenia sú splnené. 

 
5. Rozpočtové opatrenie č. 4/2021  

Starostka informuje o položkách zahrnutých v rozpočtovom opatrení.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 484/2021. 

 

6. Žiadosť – MŠ Vrbov 
Starostka prečítala žiadosť MŠ a informuje poslancov, že suma uvedená v žiadosti je 

obsiahnutá v rozpočtovom opatrení č.4/2021.    

Poslanci nemali žiadne otázky a pristúpili k hlasovaniu.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 485/2021 

 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Vrbov k návrhu rozpočtu obce na rok 2022 

Hlavný kontrolór obce informuje poslancov o predloženom stanovisku, v ktorom odporúča 

obecnému zastupiteľstvu predložený Návrh rozpočtu na rok 2022 schváliť.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 486/2021 

 

8. Návrh rozpočtu na rok 2022 

Starostka informuje, že sa uskutočnilo zasadnutie ekonomickej komisie k návrhu rozpočtu na 

rok 2022. Ďalej informuje, že rozpočet na rok 2022 je navýšený o 3 % oproti rozpočtu v roku 

2021. Starostka oslovila členov ekonomickej komisie, aby sa vyjadrili. Členovia ekonomickej 

komisie odporučili obecnému zastupiteľstvo návrh rozpočtu na rok 2022 schváliť.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 487/2021. 

 

9. Delimitačný protokol 

Starostka informuje poslancov o tom, že delimitačným protokolom sa odovzdá viacúčelové 

ihrisko do správy rozpočtovej organizácie Základnej školy Vrbov.   

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 488/2021 

 

10. Prevádzkový poriadok viacúčelového ihriska s umelou trávou v obci Vrbov v areáli 

ZŠ 

Starostka informuje poslancov o tom, že na to, aby sa mohlo viacúčelové ihrisko využívať je 

potrebné schváliť prevádzkový poriadok viacúčelového ihriska.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 489/2021. 



11. Cesta v rómskej osade  
Starostka informuje poslancov, že bola vyhlásená výzva na opravu a rekonštrukciu ciest. Je  

potrebné prijať uznesenie, aby sa obec mohla do vyhlásenej výzvy zapojiť.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 490/2021. 

 

12. Žiadosť o vyradenie majetku ZŠ – Základná škola Vrbov  

Starostka prečítala žiadosť ZŠ o vyradenie majetku.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 491/2021. 

 

13. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej sociálnej 

služby na rok 2022 – Senior residence 

Starostka prečítala žiadosť a informuje, že aj v minulosti sa obecné zastupiteľstvo zaoberalo  

žiadosťou o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby. Poslanci viedli diskusiu a pristúpili  

k hlasovaniu. 

K tomuto bodu vzhľadom k hlasovaniu poslancov nebolo prijaté uznesenie. 

 

14. Žiadosť o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby – Václav Hrebeňár, Mária 

Čonková 

Starostka prečítala žiadosť. Poslanci viedli diskusiu a zhodli sa, že poskytnú jednorazový 

príspevok vo výške 100 €. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 493/2021 a 494/2021. 

 

15. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Vrbov 

FK Vrbov, OZ Naša obec – Dedina,  

Starostka prečítala žiadosť a informuje, že v rozpočte obce na rok 2022 sa počítalo s výškou 

výdavkov pre organizácie v sume 10 500 €.  

Poslanci viedli diskusiu. Nakoľko obec v súčasnosti nedisponuje potrebnou výškou 

finančných prostriedkov, navrhli, že z rozpočtu obce sa poskytne suma 7 500 € pre FK Vrbov 

a ak obec bude disponovať dostatočným množstvom financií a ak FK Vrbov zdokladuje 

zúčtovanie použitej dotácie v letných mesiacoch, obec zvyšok dotácie dofinancuje.  Poslanci 

sa teda, zhodli a schválili pre FK Vrbov dotáciu do výšky uvedenej v žiadosti t.j. 11 258,50 € 

a ostatným organizáciám do výšky 500 €.  

O poskytnutie dotácie žiadala aj nová organizácia Dobre vo Vrbove. V rozpočte obce Vrbov 

sa na rok 2022  nepočítalo s navýšením výdavkov pre novú organizáciu.    

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 495/2021, 496/2021, 497/2021, 498/2021, 499/2021, 

500/2021 (vzhľadom k výsledkom hlasovania uznesenie nebolo prijaté), 501/2021, 

502/2021. 

 

16. Oprava uznesenia 

Starostka informuje o doručenom rozhodnutí o prerušení konania z katastrálneho úradu.  

K tomu, aby došlo k zápisu pozemku do katastra nehnuteľností je potrebné doplniť a opraviť  

uznesenie č. 451/2021 zo dňa 13.9.2021, ktoré boli pre tento úkon neúplné.   

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 503/2021. 

 

17. Príspevok na knihu – Peter Duda  

Starostka prečítala žiadosť a informuje, že sa jedná o knihu História hasičstva Kežmarského 

Okresu. Poslanci viedli diskusiu a zhodli sa, že poskytnú jednorazový príspevok vo výške  

100 €.   

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 504/2021. 

 



18. Žiadosť o odkúpenie pozemku – Bohuslav Mirga a manž.  

Starostka prečítala žiadosť a informuje, že sa jedná o pozemok v rómskej osade, na ktorom je 

plánované vybudovanie výdajného automatu na pitnú vodu.  

Poslanci viedli diskusiu a navrhli vykonať obhliadku predmetného pozemku.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 479/2021.  

 

19. Žiadosť o nájomný byt – Romana Toporcerová 

Starostka prečítala žiadosť. Navrhli uzatvoriť zmluvu na dobu neurčitú s výpovednou lehotou 

a taktiež zvýšiť výšku nájomného na tento rok a postupne aj na nasledujúce roky. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 505/2021. 

 

20. Rôzne 

Starostka informuje poslancov, že obec požiadala SPF o odkúpenie parcely na hospodárskom 

dvore pod hangárom a taktiež o odkúpenie a vysporiadanie pozemku, ktorý bude slúžiť ako 

prístupová komunikácia k pozemku pána Lorenca. SPF doručil na obecný úrad oznámenie 

o cene kupovaného pozemku. SPF stanovil cenu vo výške 10,22 €/m2. Poslanci viedli 

diskusiu a s daným návrhom ceny súhlasili.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 506/2021.  

 

21. Diskusia 

Poslanec Martin Michalčík sa informuje o schválenému príspevku pre RKC farnosť Vrbov. 

Starostka informuje, že príspevok bol RKC farnosť Vrbov zaslaný na farský účet 

 

Poslanec Martin Michalčík sa informuje o premostení od MŠ Vrbov k futbalovému ihrisku.  

Starostka informuje, že je vyhlásená výzva o poskytnutie dotácie.  

Poslanec Martin Michalčík informuje, že je potrebné zaslať žiadosť do 10.1.2022. Pri 

poskytnutí dotácie je potrebná spoluúčasť do výšky 25 %.  

Starostka informuje, že je potrebné osloviť firmy, ktoré by vedeli stanoviť výšku rozpočtu na 

premostenie. 

Poslanec Martin Michalčík informuje, že FK Vrbov uvažovali aj nad výmenou zábradlia, 

ktoré im firma Zampi nacenila na 9 500 € a taktiež uvažovali nad výmenou  striedačiek.  

Poslanci viedli diskusiu,  nakoľko FK Vrbov nepotrebuje mať vopred schválené uznesenie 

o zapojení a spolufinancovaní, sa poslanci zhodli a udelili súhlas so zapojením sa do projektu 

a taktiež udelili súhlas so spolufinancovaním projektu.   

 

22. Záver 

Poslankyňa Ing. Monika Greňová prečítala návrhy prijatých uznesení. Poslanci nemali žiadne 

otázky a program 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný. Starostka 

poďakovala prítomným poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala: Mariana Vilgová 

 

Overovatelia:     

 

Anton Hriňák                                   ............................................. 

 

Ing. Pavel Hrebeňár                         ............................................. 

  

                                                                                                                  Mgr. Tatiana Faltinová 

                                     starostka obce 


